
J e g y z ő k ö n y v

Készült:  Monorierdő  Községi  Önkormányzat   Képviselő-testületének  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi  Bizottsága   2009. január 13-án 15.00 órai kezdettel  a  Polgármesteri 
Hivatal tanácstermében megtartott  nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Dr. Pácziné Félix Anna elnök,  Dzsupin Imréné tag, Bánné Veres Zsuzsanna 
tag, Bíró László tag.

Meghívottak:   Juhász Sándor polgármester
    Vad Mária alpolgármester
    Dr. Páczi Antal alpolgármester
    Szalai Gábor SzKB elnök
    Dr. Práczki Péter PTB elnök 
    Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi vezető 

Tanácskozási joggal: Vargáné Vass Éva jegyző 

Dr. Pácziné Félix Anna elnök: Köszönti a megjelenteket a bizottsági ülést 15.00 órakor 
megnyitja. Megállapítja, hogy négy bizottsági tag megjelent, a bizottság határozatképes. 

A jegyzőkönyvvezetésére Kifutné Szerencsi Ildikót, hitelesítésre Dzsupin Imréné bizottsági 
tagot kéri fel. 

Javasolja,  hogy a napirendet  az alábbiak  szerint  fogadják el: 1.  2009.  I.  félévi  ülésterv 
összeállítása 2. Egyebek.

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság a jegyzőkönyv vezető és a hitelesítő 
személyére,  valamint a napirendi pontokra,  azok sorrendjére tett javaslatot 4  igen 
szavazattal elfogadta.

1. 2009. I. félévi ülésterv összeállítása

Dr.  Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  Kérdezi  Juhász Sándor polgármestert,  hogy 
szíveskedjen  a  bizottságot  tájékoztatni,  hogy  a  fogorvosnőt  mikor  lehet  elérni,  mert  a 
bizottság szeretné meghallgatni. 

Juhász Sándor polgármester: A fogorvosnővel az önkormányzatnak élő szerződése van. 
Tudomása  szerint  beteg,  fel  fogja  hívni  telefonon,  hogy  dolgozik  e  már,  mikor  lehet 
meghallgatni. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Az elmondottakból azt tudja megállapítani, hogy 
februárra nem biztos, hogy meg tudja a bizottság hívni, hogy a terveiről és tevékenységéről 
beszámoljon.  A beszámolóját  már  nagyon  rég  óta  halasztgatja,  ami  az  iskolafogászat 
szempontjából  is  nagyon  fontos  lenne.  Ismét  kérdezi  a  polgármester  urat,  hogy  a 
parkfelújításra  elnyert pályázattal kapcsolatban a bizottságnak van e teendője. 

Juhász Sándor polgármester:  Jelen pillanatban nincs teendő, most van az önkormányzat a 
szerződéskötés  folyamatában, a hiánypótlásokat amit még kértek már postázták. Úgy 
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gondolja,  hogy  a  szerződéstervezet  a  jövőhét  folyamán  aláírásra  kerül,   utána   hétfőn 
megbeszélik  a közbeszerzési folyamatot.

Dr.  Pácziné  Félix  Anna  bizottság  elnöke: Két  bizottsági  tagnak  részt  kell  vennie  a 
faállomány fejlesztési terv elkészítésében. Úgy gondolja, hogy erről  februárban tárgyalni 
kell. A bizottsági ülésre nem jött el Szalai Gábor SZKB elnök, de még tavaly ő vállalta a 
település két végére elhelyezésre kerülendő üdvözlő tábla elkészíttetését.  Javasolja,  hogy 
februárba  a  második  napirendi  pont  legyen  az  üdvözlő  tábla  megrendelése,   harmadik 
napirendi pont a fogorvosi beszámoló.
Márciusra javasolja, hogy a falut ismét járják be, úgy mint tavaly. Sok panasz érkezik a 
lakosságtól,  hogy a Sólyom utca környékén és más kisebbség lakta utcákban sokan nem 
fizetnek a szemétszállításért és nem kötöttek szerződést a kuka használatra. Úgy gondolja ez 
ellen  valamit  tenni  kell.   Márciusi  ülésre  javasolja,  hogy  tűzzék  napirendre  a 
környezetvédelmi  ismeretek terjesztését.  Úgy gondolta,  hogy a lakosságot  szórólapokkal 
plakátokkal  lehetne  felhívni  a  környezetvédelmére.  Márciusba  meg  kell  szervezni  az 
egészségnapot is, mivel áprilisban lenne megrendezve. Szeretné még ebbe a hónapba, ha a 
háziorvosok és a védőnő beszámolna az elmúlt időszakra vonatkozóan. 
Áprilisba lenne az egészségnap lebonyolítása. Szervezhetnének szemét szedést a Bogárzó 
Egyesülettel  közösen.  Mivel  tavaly  a  természeti  értékek  megőrzésével  kapcsolatban  a 
testület  már  hozott  rendeletet,  a  bizottság  következő  teendőjének  javasolja  a  természeti 
értékek felkutatását és számba vételét.  Javasolja, hogy az önkormányzat áprilisban hirdesse 
meg a gumiabroncs  begyűjtését. Utána kell járni, hogy hova lehet elszállítani a begyűjtött 
abroncsokat. Az időtől függően a település virágosítását is el kell kezdeni. 
Májusba      folytatni kell a virágosítást, lomtalanítást kell szervezni, annak ellenére, hogy ezt 
a KÖVÁL központilag is elvégzi segíteni kell a hirdetésben.  A bizottság már tárgyalt róla, 
hogy a szelektív hulladékgyűjtő szigeteket ki kellene alakítani.  Ennek végrehajtását nem 
lehet a végtelenségig húzni. Ki kell alakítani a szigetet betonozással, hogy ha a gyűjtőket 
hozzák, akkor azonnal el lehessen helyezni. Májusban fel kell hívni a lakosság figyelmét a 
parlagfű mentesítésre a helyi sajtóban és plakátokkal. A „Tiszta Udvar, Rendes Ház, Szép 
Környezet, Jó Közérzet” programot is meg kell hirdetni, hogy júniusba el lehessen bírálni a 
pályázatokat. Júniusra  a Tiszta Udvar Rendes Ház … program lebonyolítása és értékelése 
maradt. 
Kéri a bizottsági tagokat, hogy a felsoroltakat gondolják át, mondják el véleményüket, ha 
valami kimaradt kéri a tervet kiegészíteni. 

Juhász Sándor polgármester: A fásítással kapcsolatban elkívánja mondani, hogy volt arra 
lehetőség, hogy 7.600 Ft-ért 200 db csemete fát lehetett vásárolni, melyek 60 cm magasak. 
Van  közte  kőris,  bükk,  nyírfa  stb.  Rendelt  belőle  egy  köteget,  amikor  megérkezik  fa 
iskolázzák  és  egy  vagy  másfél  év  után  ki  lehet  ültetni.  A  gumiabroncs  gyűjtéssel 
kapcsolatban  elmondja,  hogy  vannak  olyan  cégek  akik  az  abroncsok  szállítására 
szakosodtak,  amit  ingyen  végeznek.  Az  egészségnappal  kapcsolatban  elmondja,  hogy 
megkeresték, hogy rákszűrést végeznének a településen, szükség lenne az orvosi rendelőre. 
A szűrés 7.500.- Ft-ba kerülne személyenként.  Most szeretné Dr Páczi Antalt megkérdezni, 
hogy szüksége van e a településnek ilyen szűrésre, amikor már ingyen is megcsinálják.  

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérdezi, hogy konkrétan milyen rákszűrésre gondoltak.
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Juhász  Sándor  polgármester: Elmondja,  hogy  műszereket  helyeznének  fel,  és  teljes 
átfogó, mindenre kiterjedő  szűrés lenne. 

Dr.  Páczi  Antal  alpolgármester: Komolytalannak  tartja  a  dolgot,  amennyiben  nem 
mondják meg konkrétan, hogy milyen fajta rákszűrést kívánnak végezni. 

Dr.  Pácziné  Félix  Anna bizottság  elnöke: Kérdezi,  hogy  a  bizottságnak  van-e  valami 
kérdése, kiegészítése az üléstervvel kapcsolatban. 

Dzsupin Imréné tag: Kérdezi,  hogy a gumiabroncs gyűjtésével együtt nem lehetne e az 
akkumulátorok begyűjtését is megszervezni, mivel ezeket az igen veszélyes hulladékokat az 
erdőbe hordják ki. 

Juhász Sándor polgármester: Az akkumulátort a VASANFER-esek átveszik.

Vad Mária  alpolgármester: Nem tudja  pontosan,  hogy az  iskola  hova  szállíttatta  el  a 
tavaly begyűjtött gumiabroncsokat,  talán Cegléd és Nagykőrös között van egy üzem, ami 
gumiabroncs  feldolgozással  foglalkozik.  Ledarálják  egészen  apróra,  majd  belerakják  az 
aszfaltba. 

Dr. Páczi Antal alpolgármester: Kéri a bizottságot, hogy a háziorvosokat és a védőnőt is 
számoltassa  be  a  bizottság  a  tevékenységéről,  ne  csak  a  fogorvosnőt.  A  beszámolót 
márciusba gondolta. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Kérdezi, hogy az elhangzottakon kívül van e 
még valami javaslat. Megállapítja, hogy nincs.

Dr.  Pácziné   Félix  Anna  szavazásra  bocsátja  azt,  hogy  az  Egészségügyi  és 
Környezetvédelmi Bizottság a 2009. I. félévi üléstervet a következők szerint fogadja el: 
2009. február hónapban javasolja: 1. Faállomány fejlesztési terv elkészítésében történő 
közreműködés  előkészítését,  2.  A  település  üdvözlő  táblájának  megrendelése,  3. 
Fogorvosi beszámoló. 2009. március hónapra javasolja: 1. Környezetvédelmi ismeretek 
terjesztésének  előkészítését,  2.  Település  bejárásának  előkészítése  egészségügyi  és 
környezetvédelmi szempontból, 3. Egészségnap előkészítése, 4. Háziorvosok és védőnő 
beszámolója.  2009.  április  hónapra  javasolja:  1.  Egészségnap  lebonyolítása 
megszervezése,  2.  Szemétszedés  előkészítése  a  Bogárzó  Egyesülettel,  3.  A  helyi 
természeti értékek felkutatásának és számbavételének előkészítése, 4. Gumiabroncs és 
akkumulátor  gyűjtésének  megszervezése,  5.  Virágosítás  előkészítése.  2009.  május 
hónapra javasolja: 1.  Virágosítás megszervezése, 2.  Lomtalanítás megszervezéses,  3. 
Parlagfűmentesítés  előkészítése,  4.  „Tiszta  Udvar  Rendes  Ház,  Szép  Környezet  Jó 
Közérzet”  program meghirdetésének előkészítése,  5.  Szelektív  hulladékgyűjtő sziget 
kialakításának megtárgyalása. 2009. június hónapra: „Tiszta Udvar Rendes Ház, Szép 
Környezet Jó Közérzet” program lebonyolításának és értékelésének előkészítése. 
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta.



- 4 -

MONORIERDŐ KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLET
      EGÉSZSÉGÜGYI ÉS KÖRNYZETVÉDELMI BIZOTTSÁGÁNAK

 1/2009.(I. 13.) EKB
       határozata

       a 2009. I. félévi üléstervről

Az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság a 2009. I. félévi üléstervet a felsoroltaknak 
megfelelően  elfogadja:  2009.  február  hónapban  tárgyalja:  1.  Faállomány  fejlesztési  terv 
elkészítésében  történő  közreműködés  előkészítését,  2.  A  település  üdvözlő  táblájának 
megrendelése,  3.  Fogorvosi  beszámoló.  2009.  március  hónapban  tárgyalja:  1. 
Környezetvédelmi  ismeretek  terjesztésének  előkészítését,  2.  Település  bejárásának 
előkészítése egészségügyi és környezetvédelmi szempontból, 3. Egészségnap előkészítése, 
4. Háziorvosok és védőnő beszámolója. 2009. április hónapban tárgyalja: 1. Egészségnap 
lebonyolítása  megszervezése,  2.  Szemétszedés  előkészítése a Bogárzó Egyesülettel,  3.  A 
helyi  természeti értékek felkutatásának és számbavételének előkészítése, 4. Gumiabroncs és 
akkumulátor gyűjtésének megszervezése, 5. Virágosítás előkészítése. 2009. május hónapban 
tárgyalja:  1.  Virágosítás  megszervezése,  2.  Lomtalanítás  megszervezéses,  3. 
Parlagfűmentesítés  előkészítése,  4.  „Tiszta  Udvar  Rendes  Ház,  Szép  Környezet  Jó 
Közérzet”  program  meghirdetésének  előkészítése,  5.  Szelektív  hulladékgyűjtő  sziget 
kialakításának megtárgyalása.  2009.  június hónapban tárgyalja:  1.  „Tiszta  Udvar Rendes 
Ház, Szép Környezet Jó Közérzet” program lebonyolításának és értékelésének előkészítése. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke

Egyebek

Vad Mária alpolgármester: Jelezték felé, hogy egy zsigulis utánfutóval hordja a fát az 
erdőből, ezt nem volna szabad hagyni. 

Dzsupin Imréné bizottsági tag: Neki is hárman jelezték, hogy múlthéten három nap este 
fél  kilenc  és  tíz  óra  között  egy  piros  Zsiguli  és  egy  fehér  autó,  aminek  nem  tudták 
megmondani,  hogy  milyen  típusú  márkájú,   olyan  utánfutóval  hordták  a  vastag  fákat, 
aminek négy kereke volt, tehát a szokványostól eltérő, nagyobb teherbírású.

Juhász  Sándor  polgármester:  Most  elég  szigorú  az  ellenőrzés,  főleg  a  Sólyom  utca 
környékén. A készenléti erdőőrök jönnek négyen, öten, kutyákkal hetente kétszer. Arra nincs 
lehetőség,  hogy valaki  mindig készenlétben álljon,  és  azt figyelje  ki lopja a fát éjszaka. 
Sajnos az önkormányzat más önkormányzatokhoz hasonlóan tehetetlen. 

Dzsupin Imréné bizottsági tag: A két kocsi tulajdonosa biztosan nem járt egyenes úton, és 
nem  rászorultak. Kérte az állampolgárokat, hogy írják fel a gépkocsik rendszámát. 

Vad Mária alpolgármester: Egyetért a polgármester úrral, hogy nagyon nehéz ezeket az 
embereket rajtakapni, de ha nem tesz az önkormányzat semmit, akkor öt év múlva nem lesz 
a területen fa, mert mindenki vérszemet kap. Őt is hívták telefonon, hogy teherautóval
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 szállították a fát.  

Juhász Sándor polgármester: Az lehet, hogy az a kocsi volt, aki a monori összekötő útnál 
vágja ki a veszélyes fákat. A megállapodás úgy szól a vállalkozóval, hogy a fele az övé, a 
másik felét beszállítja az önkormányzathoz.  

Vad Mária alpolgármester: Kérdezi, hogy ki kötötte a  megállapodás. 

Juhász  Sándor  polgármester:  Az  Önkormányzat  kötötte  a  szerződést  és  a  szociális 
bizottság fogja eldönteni, hogy kinek ossza ki segélyként.  

Bánné Veres Zsuzsanna bizottsági tag:  Az a baj, hogy mindenütt vágják a fát és egyre 
kevesebb  van.  Sajnos  hiába  szólunk  az  illetőnek,  nem  érdekli.  Mit  lehet  tenni  mivel 
magánterületekről van szó? 

Vad Mária alpolgármester: Az önkormányzatnak van rendelete,  ami kimondja,  hogy a 
polgármestertől kell engedélyt kérni magánszemélynek, ha a kérés indokolt engedélyezi és 
kötelezi  arra,  hogy  két  éven  belül  két  fát  ültessen  helyette.  A falopással  kapcsolatban 
elmondja, hogy azt   meg érti, hogy valaki azért szed össze gallyakat, hogy meg ne fagyjon, 
de azt  nem helyesli, hogy valaki ezért vágja ki a fát, hogy utána 2.000.- Ft-ért árulja. 

Juhász Sándor polgármester:  Elmondja, hogy Pilisről 24 tonna tűzi fát kapott ingyen még 
a  fuvarért  sem kellett  fizetni.  Küldött  nullás  számlát  a  Kft,  de  csak  azért,  hogy letudja 
igazolni, hogy a fát hova szállította.  A kapott fát, aki rászorult és hivatalosan is benyújtotta 
az igényét. Elmondja, hogy a falopást valamennyire vissza lehet szorítani, de megszüntetni 
valószínűleg nem lehet. 

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke: Kéri, hogy valahogy próbálja az önkormányzat a 
lopásokat  visszaszorítani,  ne  gondolja  a  lakosság,  hogy  azt  tehet  amit  akar.  Kérdezi  a 
jelenlévőket, hogy kívánnak e még valamit elmondani.

Juhász Sándor   polgármester:   Tájékoztatja a bizottságot, a park  és a napközi felújítását 
szeretnék a falunapra befejezni, hogy az ünnepségen megtörténhessen az ünnepélyes átadás.

Dr. Pácziné Félix Anna bizottság elnöke:  Kérdezi a bizottság tagjait és  a jelen lévőket, 
hogy  az  elhangzottakon  kívül  van  e  még  valakinek  hozzászólása,  kérdése,  javaslata. 
Megállapítja, hogy nincs az ülést 15.45 órakor bezárja. 

  K.m.f.

Dr. Pácziné Félix Anna Dzsupin Imréné
bizottság elnöke  jegyzőkönyv hitelesítő

Kifutné Szerencsi Ildikó
jegyzőkönyvvezető


